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Het bestuur van de Koninklijke Bond van Oranje Verenigingen wenst 

u hele goede en gezegende Kerstdagen toe en voor het jaar 2025 

veel enthousiasme en oranje-inspiratie!

Koningsdag 2024 in Emmen



KBOV informatie van de secretaris

De KBOV in 2024:

Het bestuur van de Koninklijke Bond van Oranjevereniging heeft er weer een enerverend jaar van 
vrijwilligerswerk op zitten. Alle bestuursleden zijn op de een of andere manier in contact gekomen met 
vele Oranjeverenigingen of – stichtingen. De ene keer bij het uitreiken van een penning en oorkonde 
voor een jubilerende of afscheid nemende vrijwilliger om daarmee dank waardering voor die 
vrijwilliger met nadruk te onderstrepen. De andere keer bij de viering van een jubileum van een 
Oranjevereniging zelf. Het is leuk om te merken dat onze aanwezigheid daarbij gewaardeerd wordt. 
Het contact met onze leden vinden we heel belangrijk, of het nu gaat om de aanwezigheid bij 
feestelijke momenten, dan wel om advies en ondersteuning te geven bij vragen of problemen die er 
leven.

Afgelopen jaar zijn er maar liefst 34 penningen uitgereikt, waarvan 8 gouden. Wie de gouden 
legpenning krijgt, wordt ook benoemd tot Bondsridder. In 2024 zijn de volgende Oranjevrijwilligers tot 
Bondsridder benoemd: Jan Aaldert Baltes, Rook Belder, Gerrit Hessenlink, Henri Hummelink, Math 
Lemeer, Reint Nap, Aart Tibboel en Erik Wolkorte. 

We organiseerden op vrijdag 16 februari in samenwerking met Paleis Het Loo een ledenbijeenkomst 
met een lezing van Paul Rem, conservator bij Paleis het Loo, over de betekenis en gebruik van stoelen 
en tronen door de leden van het Huis van Oranje-Nassau door de eeuwen heen. De bijeenkomst was 
goed bezocht, ook komend jaar doen we iets soortgelijks. 

Op zaterdag 16 maart kwamen we bij elkaar voor de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering. Berend 
de Boer hield een buitengewoon interessante lezing over ‘Koninklijke uitvaarten’. Als geen ander is 
Berend in staat om een serieus onderwerp ook  vermakelijk te presenteren, hetgeen hem weer met 
verve lukte. Tijdens de ALV werden Gerco Hennink en Alice van den Nieuwboer benoemd als nieuwe 
leden van het Bondsbestuur. Een leuke onderlinge uitwisseling volgde tussen Oranjeverenigingen: wat 
doe je op Koningsdag? Goed om zo van elkaar te horen en te leren, dat is ook de kracht van de 
KBOV als koepelorganisatie om tot onderlinge ontmoetingen en uitwisseling te komen. 

Ons jaarlijkse congres vond plaats op vrijdag en zaterdag 
18 en 19 oktober en hielden we ditmaal in Dordrecht. Een 
verslag hiervan vindt u in deze nieuwsbrief. 

We zijn het Centraal Comité "Oranjedag" Dordrecht zeer 
erkentelijk voor al hun hulp, inzet en ondersteuning om dit 
congres tot een groot feest te maken.

Op maandagavond 18 november organiseerden we een digitale netwerkbijeenkomst met het oog 
op de komende Koningsdag en om vragen en opmerkingen te bespreken die bij onze leden leven. 
Oranjevereniging Ommen presenteerde zichzelf bij monde van de voorzitter Rico Magsino. De 
powerpointpresentatie is hier te vinden: www.oranjebond.nl/presentatie-oranjevereniging-ommen.

Daarnaast presenteerde Meike van Leeuwen de Oranjevereniging Leiden (OL). Meike vertelde dat 
deze OL een bestuur heeft van drie vaste mensen en drie studenten die elk jaar wisselen. Die 
studenten komen van de drie grootste verenigingen van Leiden: Minerva, Augustinus en Quintus. 
Vorig jaar heeft de OL voor het eerst een meezingspektakel gedaan in het stadshuis voor 60 plussers, 
wat voor een eerste editie goed bezocht was. Daarnaast zijn ze ook oranjesoep gaan eten met 
ouderen. De studenten organiseren ook allemaal wat: de molen inpakken, een borrel voor iedereen 
die lintjes heeft ontvangen en kinderspelen. Zie voor de website www.oranjeverenigingleiden.nl

www.oranjebond.nl



KBOV informatie van de secretaris

Veel vragen werden in het loop van het jaar gesteld over verzekeringen, vergunningen, het vinden 
en binden van vrijwilligers. Nog steeds bereiken ons signalen over de regeldruk en de soms 
onmogelijke eisen die gesteld worden. We proberen daar voor zover het binnen onze mogelijkheden 
ligt bij te helpen. 

Naast het contact met u als leden, onderhouden we ook contacten met het secretariaat van Koning 
Willem-Alexander en Koningin Maxima ter afstemming en uitwisseling, met het Nationaal Comité 4en5 
mei, met de Geschiedkundige Vereniging Oranje Nassau, en met de musea Paleis op de Dam en 
Paleis het Loo. 

Om kort te gaan: contact, informatievoorziening, onderlinge uitwisseling, feest en representatie 
vinden we als bestuur belangrijk voor onze leden. Dit alles maakt de KBOV een enerverende 
organisatie. Onze bestuursleden steken hier graag vrijwillig tijd en energie in. 

Zo heb ik u allen graag een indruk gegeven van wat de KBOV heeft gedaan het afgelopen jaar. 
Veel meer informatie over wie we zijn, wat we doen en kunnen betekenen, is te vinden op onze 
website www.oranjebond.nl. 

Bedankt voor uw inzet voor de Oranjebeweging in Nederland en het lidmaatschap van de Koninklijke 
Bond van Oranjeverenigingen!

Namens het bestuur, Dick Steenks, secretaris

Algemene Ledenvergadering
op zaterdag 18 oktober 2024

De Algemene Ledenvergadering van 2025 
zal worden gehouden op:

Zaterdag 8 maart van 10.00 tot 13.00 uur
(met lunch)

Huize Beukbergen te Huis ter Heide. 

We hebben reeds een interessante spreker 
uitgenodigd. Noteer deze datum alvast in 
uw agenda. We hopen veel leden te 
kunnen begroeten. 

AANKONDIGING

Prinsjesdag 2024

De KBOV werd door de organisatie van Prinsjesdag 
uitgenodigd om Prinsjesdag 2024 van dichtbij mee te 
maken. Op dinsdag 17 september nam een aantal van 
onze leden plaats op de tribune langs de route van de 
koninklijke rijtoer vanaf Paleis Noordeinde via het Lange 
Voorhout naar de Koninklijke Schouwburg waar de 
troonrede plaats vond.



KBOV     aandacht voor vrijwilligers
Legpenningen, oorkondes en draagspelden
Voor vrijwilligers van Oranjeverenigingen, comités en stichtingen aangesloten bij de Koninklijke Bond van 
Oranjeverenigingen in Nederland, is er bij een jubileum óf afscheid na minimaal 5 jaar, een legpenning met 
draagspeld en oorkonde beschikbaar. 

Uitreiking bij jubileum:
- 10, 12,5 of 15 jaar*: Bronzen draagspeld (heren), bronzen broche (dames) en bronzen legpenning
- 20, 25 of 30 jaar*: Zilveren draagspeld (heren), zilveren broche (dames) en zilveren legpenning
- 35 jaar*: Gouden draagspeld (heren), gouden broche (dames) en gouden legpenning. 
- daarna na iedere 5 jaar*

Bij beëindiging bestuursfunctie:    
- Tussen 5 en 20 jaar: Bronzen draagspeld (heren), bronzen broche (dames) en bronzen legpenning
- Tussen 20 en 30 jaar: Zilveren draagspeld (heren), zilveren broche (dames) en zilveren legpenning
- Na 30 jaar: Gouden draagspeld (heren), gouden broche (dames) en gouden legpenning

Bij het verkrijgen van de gouden versierselen verleent de KBOV de gedecoreerde de titel “Bondsridder”. Alle 
informatie hierover en het aanvraagformulier vindt u op onze website via de link:
www.oranjebond.nl/onderscheiding-aanvragen/ 

&

Ed Hoogenboom | Roelofarendsveen

Ed Hoogenboom is al sinds 2000 lid van het Oranjecomité Juliana en 
neemt eind 2024 afscheid na 25 jaar als lid. De 3 activiteiten waar hij 
zich het meeste voor inzet, zijn:

- Hij regelt alle duizenden vrijkaartjes die kinderen t/m 12 jaar 
kunnen verdienen tijdens allerlei activiteiten bij de 
Oranjefeesten. Daarmee maken wij het mogelijk dat iedereen, 
onafhankelijk van de dikte van de portemonnee, naar de kermis 
kan.

- Hij regelt de tientallen bekers die we uitreiken tijdens de 
Oranjefeesten: vissen, jeu de boule, bridge, darten, biljarten, 
simracen en de bloemencorso. 

- Ed staat toch wel het meeste bekend als Mister Bloemencorso. Alles 
rondom de kinderbloemencorso wordt geregeld door Ed als trekker 
van deze commissie. De bouw van de corso kar, de gehele 
volgorde van de stoet, de jury en de prijsuitreiking.

Gerrit Hesselink | Winterswijk | Bondsridder

Al op jonge leeftijd werd Gerrit Hesselink algemeen bestuurslid van 
Vereeniging Volksfeest waar hij zich meteen inzette voor de 
kinderactiviteiten. De activiteit “wedloop met hindernis” heeft hij 
ruim 30 jaar begeleid. Als lid van de optochtcommissie was hij 
samen met anderen verantwoordelijk voor het opstellen van de 
deelnemers (volgorde), het begeleiden tijdens de optocht (op de 
fiets) en het nadien goed plaatsen van de corsowagens op de 
bezichtingslocatie. De laatste jaren was hij met veel plezier ook lid 
van de muziek-commissie waarbij hij met jacquet en hoge hoed en 
af en toe een vaandelvoor een muziekkorps liep.

Gerrit is een prominent Oranje lid in Winterswijk: bij het 125 jaar 
bestaan van zijn bedrijf (Koninklijke Hofleverancier) Hesselink Koffie 
heeft Koningin Maxima in 2021 zijn verbouwde/vernieuwde 
bedrijfspand officieel geopend. KBOV ambassadeur Theo Slagboom 
reikte hem de penning uit.

Foto: Ed Hoogenboom met links zijn 
echtegote en in het midden namens 
de KBOV Wendy Verkleij



Bent u of kent u een verzamelaar van memorabilia van het Koninklijk Huis? 

De Koninklijke Bond van Oranjeverenigingen ontvangt regelmatig 
verzoeken of er belangstelling is voor bijzondere verzamelingen die te 
maken hebben met het Koninklijk Huis. Van antieke prenten en servies tot 
vlaggen, boeken en unieke gebruiksvoorwerpen: de collectie die wordt 
aangeboden, is vaak indrukwekkend en divers. Vaak komen deze 
memorabilia uit erfenissen of van iemand die kleiner gaat wonen. Een en 
ander zomaar naar de kringloop brengen wil men liever niet. Een goede 
bestemming is daarom gewenst. 

Maar waar de KBOV voorheen een lijst van verzamelaars had die interesse 
hadden in deze memorabilia, is die er nu niet meer. In een aantal gevallen 
wordt er doorverwezen naar musea of instellingen die gespecialiseerd zijn in 
historische verzamelingen, maar de ervaring leert dat vele musea al 
verzadigd zijn. Zelf heeft de KBOV niet de capaciteit om verzamelingen 
over te nemen. Daarom zoeken we naar liefhebbers die hier wel interesse in hebben. Ongetwijfeld zijn er nog 
gepassioneerde verzamelaars van koninklijke memorabilia.

Bent u of kent u zo’n verzamelaar van memorabilia van het Koninklijk Huis? De Koninklijke Bond van 
Oranjeverenigingen hoort graag van u. Dan kunnen we er samen voor zorgen dat deze historische objecten 
behouden blijven voor de toekomst! Als u interesse heeft of iemand kent die belangstelling heeft, laat het de 
KBOV weten via het secretariaat (secretariaat@oranjebond.nl).

Henri Hummelink | Papendrecht | Bondsridder

Tijdens het Oranjecongres op zaterdag 19 oktober 2024 
reikte Bondsvoorzitter Pieter Verhoeve de gouden penning 
met oorkonde uit aan de heer Henri Hummelink, lid van het 
Oranjecomité Papendrecht. Henri is 40 jaar verbonden met 
dit comité en was een van de "founding fathers" destijds als 
commissaris van de Papendrechtse Politie. Hij was 
achtereenvolgens bestuurslid, vicevoorzitter en voorzitter. 
Nadat hij de voorzittersrol overdroeg bleef Henri nauw 
betrokken. Zo borgde hij de continuïteit van het Comité 
toen hun rol complexer werd door toenemende eisen aan 
veiligheid en organisatie. Tegenwoordig is hij als 
veiligheidscoördinator en mentor actief. Gesteld mag 
worden dat Henri al 40 jaar een essentiële rol speelt in de 
groei en continuïteit van Koningsdag in Papendrecht. Met 
elk jaar 30.000 bezoekers is het uitgegroeid tot een groot 
feest waarin ons Koningshuis en vooral ook de verbinding 
van onze bevolking centraal staan. Vanwege zijn grote 
verdiensten heeft het bestuur van de KBOV Henri 
Hummelink benoemd tot Bondsridder. 

KBOV     aandacht voor vrijwilligers&

Foto: Henri Hummelink (l) en Pieter Verhoeve

Uitgereikte penningen in de tweede helft van 2024:
Gertjan Vonk | Elburg 

Anita Schiphort | Toldijk uitgereikt door Theo Slagboom, ambassadeur

Ertwin Berkelaar | Toldijk uitgereikt door Theo Slagboom, ambassadeur

Freek Dokter | Ouderkerk ad Amstel door Hans Janssen, penningmeester

Hanjo Willems | Borculo uitgereikt door Theo Slagboom, ambassadeur

André Floor | Voorhout uitgereikt door Adriaan vd Pols, ambassadeur

Anouschka Vink | Voorhout uitgereikt door Adriaan vd Pols, ambassadeur

Foto: Hanjo Willems (l) en Theo Slagboom, ambassadeur KBOV



KBOV     aandacht voor vrijwilligers (vervolg)&
KBOV bezoekt Rijssen-Holten

Op uitnodiging van burgemeester Jurgen van Houdt bracht Pieter Verhoeve, voorzitter van de 
Koninklijke Bond voor Oranjeverenigingen (KBOV) en bestuurslid Alice van den Nieuwboer (tevens 
regiovertegenwoordiger uit Ommen) een inspirerend bezoek aan de gemeente Rijssen-Holten. 
Bestuursleden van de Oranjeverenigingen uit Rijssen en Holten, waren aanwezig om ervaringen en 
uitdagingen te delen. Zij zetten zich net als andere Oranjeverenigingen, ieder jaar met passie in om 
Koningsdag en andere nationale feestdagen onvergetelijk te maken voor de bewoner en bezoekers 
van de gemeenten.

De verenigingen presenteerden hun 
unieke activiteiten: Holten organiseert 
bijvoorbeeld jaarlijks naast Koningsdag, 
ook de nationale herdenking op 4 mei en 
de indrukwekkende kaarsenceremonie 
op de Canadese begraafplaats op 24 
december. In Rijssen zijn het traditionele 
‘Houten Vogelschieten’ en de 
bedrijvendag rond Koningsdag 
belangrijke tradities. Ommen wist een 
nieuwe publiekstrekker aan de Vecht te 
creëren met ‘Fiets ’m Erin’. Oude en 
nieuwe tradities die de lokale 
gemeenschapszin zo positief versterken.

Tijdens het gesprek kwamen gedeelde uitdagingen aan bod, zoals het werven van bestuursleden die 
zich voor een paar jaar willen verbinden. En de impact van Koningsdag in de schoolvakantie, 
waardoor kinderen en volwassenen minder aanwezig zijn bij alle leuke activiteiten omdat men 
vakantie elders viert. Ook werd de KBOV gevraagd om landelijk te pleiten voor eenvoudiger en 
eenduidige gemeentelijke vergunningaanvragen. 

Verhoeve prees de verenigingen voor hun betrokkenheid en creativiteit en benadrukte de waarde 
van hun werk voor de samenleving. Het bezoek bood inspiratie en liet zien hoe lokale tradities 
gekoesterd en versterkt worden. De KBOV neemt de waardevolle inzichten graag mee.

Nieuwe aubadeliederen gezocht

Regelmatig bereiken ons vragen over 
nieuwe aubadeliederen. 

Ter gelegenheid van de 50e verjaardag van 
Koning Willem-Alexander heeft de KBOV 
een aubadelied laten maken, te vinden op 
onze website:

www.oranjebond.nl/voor-de-leden/liederen

Maar wellicht zijn er verenigingen/
stichtingen die zelf ook liederen hebben 
verzameld of gemaakt en die gedeeld 
kunnen worden. Graag ontvangen we dan 
deze nieuwe aubadeliederen die we 
vervolgens kunnen delen met onze leden. 

Mailen kan naar: 
secretariaat@oranjebond.nl

Save the date

De datum voor het volgende 

KBOV congres in 2025 is bekend:

26 september

27 september

28 september

in NIJKERK

——————————————



KBOV     fototerugblik congres 2024
KBOV congres 2024 in Dordrecht

Op 18 en 19 oktober 2024 was de KBOV te gast in Dordrecht voor het jaarlijkse congres. Aangezien er 
zich geen Oranjevereniging beschikbaar had gesteld voor de organisatie besloot het bestuur om zelf 
het initiatief te nemen om een kleinschalig congres te organiseren in Dordrecht. Gaandeweg voegde 
het Centraal Comité Oranjedag Dordrecht in om te helpen bij de organisatie. Dankzij de enorme 
inspanning van het CCOD kwam er toch een volwaardig congresprogramma tot stand. Hieronder 
een foto-impressie. Gelukkig zijn er voor de komende jaren al wel aanmeldingen van verenigingen 
om het congres te organiseren. Volgend jaar zal het congres in Nijkerk zijn en worden georganiseerd 
door Oranjevereniging Nijkerk. Het bestuur nodigt u nu al uit om de data voor het volgende congres 
te noteren: 26, 27 en 28 september 2025.

&



KBOV     tip van het bestuur&
Ledenbijeenkomst Paleis Het Loo

Op donderdag 20 februari van 14:00u tot 15:30u organiseert 
de KBOV een ledenbijeenkomst in Paleis Het Loo. Dr. Paul 
Rem, conservator van Het Loo, zal dan een lezing houden 
over  ‘koninklijk slapen’. Koningen zijn ook koningen als zij 
slapen, en dat is te zien aan hun monumentale bedden. 
Paleis Het Loo toont vorstelijke slaapkamers van de 17de tot 
en met de 20ste eeuw. Beslist geen slaperig ontwerp!

> KLIK HIER OM U AAN TE MELDEN

Dagje uit deze winter

Van het stallenplein tot aan het paleis is het een feest van 
licht en versiering. De monumentale boom op het stallenplein 
is verlicht en de stallenlaan richting het paleis is volledig 
versierd met kerstbomen. Het paleis en de bassecour (het 
voorplein) zijn prachtig uitgelicht. Voor het paleis schittert dé 
kerstboom!

Dit jaar is het thema: wat aten de Oranjes? Met dit thema zie 
je ook een kleine presentatie van koninklijke menukaarten, 
tafelschikkingen en invitatiekaarten. De menukaarten en 
-boeken geven een schat aan informatie over lunches, diners 
en bals.

Kom naar Winterpaleis Het Loo. Breng je familie en vrienden 
mee en ontdek de magie van licht. Binnen én buiten. Er is 
genoeg te beleven voor iedereen!

Tot 1 januari 2025: unieke ‘Royal Edition’ serie Reigning Queens van Andy Warhol op Paleis Het Loo 

Andy Warhol (1928 – 1987), bekend van zijn zeefdrukken met Campbell’s soepblikjes en Coca-Cola flesjes, maakt 
in 1985 een bijzondere serie. De serie 'Reigning Queens' bestaat uit zestien zeefdrukken van vier vorstinnen. Naast 
koningin Beatrix worden ook Elizabeth II, koningin van het Verenigd Koninkrijk, koningin Margrethe II van 
Denemarken en koningin Ntombi Tfwala van Swaziland, het huidige Koninkrijk Eswatini, afgebeeld. Deze vier 
vorstinnen waren destijds de enige regerende koninginnen ter wereld.

www.paleishetloo.nl

https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=XluJ6ur8nUO1KM2mdq-9IBHQgdHW__NOo52ZTrZVAWpUN0RUQjdJNk5LVlVVVk40M01ISEJOWU44OC4u&route=shorturl


Maarten-Jan Dongelmans, Oranjeprinses op drift. Wilhelmina van Pruisen en de Nederlanders 
Uitgeversmaatschappij Walburg Pers, Zutphen, 2022
Paperback; 283 blz.; geïllustreerd; ISBN 978 94 6294 929 4

Het is een bekende schoolplaat: de aanhouding van prinses Wilhelmina aan de Goejanverwellesluis in 1787. Op 
de sterk geromantiseerde afbeelding zien we Prinses Wilhelmina van Pruisen, echtgenote van stadhouder 
Willem V, omringd door Patriotten die haar de doorgang naar Den Haag belemmeren. De Prinses was op weg 
naar de Staten-Generaal om de belangen van het Huis van Oranje te behartigen, toen de stadhouder niet die 
daadkracht toonde. Militair ingrijpen van Pruisische legereenheden zouden de macht van de stadhouder 
tijdelijk consolideren.

Over het veelbewogen leven van de Wilhelmina van Pruisen, Prinses uit het Huis Hohenzollern (1751-1820) 
schreef Maarten Jan Dongemans een lezenswaardige biografie, met de op de achtergrond de politieke 
verhoudingen in binnen- en buitenland.

Wilhelmina van Pruisen huwde in 1767 met de Nederlandse stadhouder Willem V. Tijdgenoten roemen haar 
charme, gratie en intelligentie. Al direct na haar komst naar het Haagse hof rekent de Prinses representatie tot 
haar kerntaken. Ook zal de Prinses zich ook een uitstekend diplomate tonen, waarbij indien noodzakelijk in 
geheimschrift wordt gecorrespondeerd. En bij dit alles de belangen van het Huis van Oranje voorop stellend. 
Willem V is zijn leven lang dankbaar voor de steun van zijn echtgenote.

Ondanks de inzet van de Prinses voor het Huis van Oranje, moet de 
stadhouderlijke familie in 1795 vanwege de komst van de Franse 
troepen en de toenemende macht van de Patriotten, vluchten naar 
Engeland. Beeldend beschrijft Dongelmans het vertrek van de Prinses 
naar Engeland, in gezelschap van o.a. de twee Moorse hovelingen 
Cupido en Sideron. Het vertrek was minder overhaast dan het lijkt: de 
familiejuwelen waren al ruim te voren bij het hof van Brunswijk in 
veiligheid gebracht. Het geheel roept associaties op met de vlucht 
van koningin Wilhelmina in de meidagen van 1940. 

Ook tijdens de ballingschap in Engeland en Duitsland blijft Wilhelmina 
zich onvermoeibaar inzetten voor de restauratie van de 
Oranjedynastie. Na terugkeer in Nederland voert de Prinses zelfs 
persoonlijk sollicitatiegesprekken met officieren voor het leger. In 1814 
is prinses Wilhelmina aanwezig bij de inhuldiging van haar zoon Willem 
I tot soeverein vorst van de Nederlanden en in 1817 bij de doop van 
haar kleinkind, de latere koning Willem III. 

Dongelmans beschikt over veel feitenkennis, waardoor hij menig 
zijweg bewandelt. Dat komt het levensverhaal van Wilhelmina van 
Pruisen niet altijd ten goede. Vermakelijk zijn echter anekdotes o.a. 
over het bezoek van koning Gustaaf III van Zweden, die de voorkeur 
geeft aan herbergen boven paleizen om te overnachten. 
Voorbeeldig is het verhaal van prinses Wilhelmina die één van 
voormalige leiders van de Patriotten aan het hof met een glimlach 
uitnodigt met de woorden: “Heden is mijnheer mijn gevangene. Ik 
wacht U aan mijn tafel.”

De biografie is prachtig geïllustreerd, bevat een stamboom van de Oranjes en de Hohenzollern en een 
uitgebreide literatuuropgave. Het eerste exemplaar van het boek werd door H.K.H. Prinses Margriet in ontvangst 
genomen.

Maarten-Jan Dongelmans (1957) studeerde aan de Katholieke Universiteit Nijmegen (thans Radboud Universiteit 
geheten). Hij legde zicht toe op geschiedenis en muziek. In Nijmegen tekent Dongelmans voor de 
Oranjeconcerten op Koningsdag. Als historicus blijft Dongelmans gefascineerd door achttiende-eeuwse 
vorstelijke figuren, waar onder Wilhelmina van Pruisen. 

Berend de Boer,
Groningen  

Boek bespreking In een Nieuwsbrief deelt het bestuur een bespreking 
van een boek dat interessant kan zijn voor de leden.



Speciale aanbieding voor leden 



Onze adverteerders

https://www.feestwinkel.nl
https://www.begeer.nl
https://www.stropdassenwinkel.nl
https://www.grasspartners.com

